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Det Energipolitiske Udvalg har i brev af 20. april 2005 stillet mig følgende 
spørgsmål 17 vedrørende L 136, som jeg hermed skal besvare.

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 17:

"Hvad vil forslaget til energibesparelser (energiplanen) være baseret på, 
nyeste byggereglement, bedt tilgængelige teknologi eller andet?"

Svar:

Energiplanen er en del af energimærkningen. Den indeholder en konkret
vurdering af hvilke energibesparende tiltag, der er rentable for brugeren at 
gennemføre i det enkelte tilfælde. Vurderingen af besparelsestiltag vil som 
udgangspunkt være baseret på kravene til nye bygninger eller til ombyg-
ninger i det kommende bygningsreglement. 

Da forslagene til besparelser bygger på en konkret gennemgang, kan der
både forekomme forslag, hvor det vurderes at være hensigtsmæssigt at gå 
længere end bygningsreglementet, det vil sige, at der foreslås anvendt 
”bedst tilgængelige teknologi”, og forslag, hvor det ikke vil være hen-
sigtsmæssigt at gå så langt i en eksisterende bygning.
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